
Protokół z Nr LXX/24 
  

Sesja Rady Gminy Kostomłoty  

odbytej w dniu 30 stycznia 2024 r. 

o godz. 14.00 w GOK Kostomłoty ( sala sesyjna)  
 

Przewodniczący Agnieszka Śladowska otworzył obrady i przywitał zebranych. 

Zweryfikowano kworum. Szczegóły zawarte zostały na poniższej liście obecności: 

 

 

Lp. Imię i nazwisko Obecny Historia weryfikacji kworum 

1 Leon Barylak TAK  30.01.2024 14:03 Obecny 

2 Barbara Konicka TAK  30.01.2024 14:03 Obecny 

3 Marzena Kruźlak TAK  30.01.2024 14:03 Obecny 

4 Edward Kulig TAK  30.01.2024 14:03 Obecny 

5 Paweł Marchewka NIE  30.01.2024 14:03 Nieobecny 

6 Józef Osowski TAK  30.01.2024 14:03 Obecny 

7 Sebastian Pawlak TAK  30.01.2024 14:03 Obecny 

8 Ryszard Pisarek TAK  30.01.2024 14:03 Obecny 

9 Marek Pomykała TAK  30.01.2024 14:03 Obecny 

10 Aneta Sawicka TAK  30.01.2024 14:03 Obecny 

11 Waldemar Sudoł TAK  30.01.2024 14:03 Obecny 

12 Jan Szwedo TAK  30.01.2024 14:03 Obecny 

13 Agnieszka Śladowska TAK  30.01.2024 14:03 Obecny 

14 Mariusz Żałobniak TAK  30.01.2024 14:03 Obecny 

15 Marek Żądło TAK  30.01.2024 14:03 Obecny 

 

 

 

Planowany porządek posiedzenia 
 

Planowany porządek obrad przedstawiał się następująco: 

 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie programu sesji. 

3. Informacja o działalności Wójta w okresie między sesjami. 

4. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gmina Kostomłoty na rok 2024. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kostomłoty. 

7. Podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Średzkiego na 

dofinansowanie zadania: Publiczny transport zbiorowy na linii P5 

(Wichrów-Kostomłoty-Środa Śląska) i linii P9 (Sobkowice-Rakoszyce-Środa Śląska) 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie 



lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Parafii Rzymsko - Katolickiej 

pw. Świętych Apostołów Szymona i Judy Tadeusza w Gościsławiu na realizację zadania w 

ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Parafii Rzymsko – Katolickiej 

pw. św. Anny w Ramułtowicach na realizację zadania w ramach Rządowego Programu 

Odbudowy Zabytków. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Parafii Rzymskokatolickiej 

pw. św. Katarzyny Aleksandryjskiej w Piotrowicach na realizację zadania w ramach 

Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Parafii Rzymskokatolickiej 

pw. Podwyższenia Krzyża Świętego w Kostomłotach na realizację zadania w ramach 

Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki, Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w roku 2024. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LXVII/498/23 Rady Gminy Kostomłoty 

z dnia 23 listopada 2023 r. w sprawie przyjęcia do realizacji "Programu polityki zdrowotnej 

w zakresie profilaktyki i wczesnego wykrywania osteoporozy wśród mieszkańców Gminy 

Kostomłoty" na lata 2024-2026 

15. Wnioski i oświadczenia.        

16. Sprawy różne. 

17. Zakończenie obrad LXX sesji Rady Gminy. 
 

 

 

 

Przebieg spotkania 
 

Ad.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kostomłoty Agnieszka Śladowska otworzyła sesję nr LXX/24. 

Przywitała zebranych. Poprosiła o potwierdzenie obecności. Na podstawie listy obecności 

stwierdziła, że w sesji uczestniczy 14 radnych, zatem Rada ma moc podejmowania prawomocnych 

uchwał. (listy obecności stanowią załącznik nr 1, nr 2, nr 3.) W sesji ponadto uczestniczyli: Wójt 

Gminy Janina Gawlik, Zastępca Wójt Alicja Meusz, Sekretarz Gminy, Skarbnik Rafał Hossa, oraz 

radca prawny Monika Gadzicka - Kowalska. 

 

 

Ad.2. Przyjęcie programu sesji. 

 

Wójt Gminy Janina Gawlik wniosła o rozszerzenie porządku obrad o punt. 14.1 . 

w brzmieniu: Podjęcie uchwały w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji przystanków 

komunikacyjnych na potrzeby transportu komunikacji szkolnej w pasie drogowym drogi 

powiatowej nr 2084D w miejscowości Godków. 

 

Następnie Przewodnicząca Rady poddała wniosek Wójta Gminy pod głosowanie. Radni w 

głosowaniu przez podniesienie ręki jednogłośnie przyjęli wniosek. Następnie w głosowaniu przez 

podniesienie ręki jednogłośnie przyjęli program sesji wraz z wprowadzonym punktem. 



 

Program sesji po zmianach przedstawiał się następująco: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie programu sesji. 

3. Informacja o działalności Wójta w okresie między sesjami. 

4. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gmina Kostomłoty na rok 2024. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kostomłoty. 

7. Podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Średzkiego na 

dofinansowanie zadania: Publiczny transport zbiorowy na linii P5 (Wichrów-Kostomłoty-Środa 

Śląska) i linii P9 (Sobkowice-Rakoszyce-Środa Śląska) 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 

roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Parafii Rzymsko - Katolickiej pw. 

Świętych Apostołów Szymona i Judy Tadeusza w Gościsławiu na realizację zadania w ramach 

Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Parafii Rzymsko – Katolickiej pw. 

św. Anny w Ramułtowicach na realizację zadania w ramach Rządowego Programu Odbudowy 

Zabytków. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. 

Katarzyny Aleksandryjskiej w Piotrowicach na realizację zadania w ramach Rządowego 

Programu Odbudowy Zabytków. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. 

Podwyższenia Krzyża Świętego w Kostomłotach na realizację zadania w ramach Rządowego 

Programu Odbudowy Zabytków. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki, Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w roku 2024. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LXVII/498/23 Rady Gminy Kostomłoty z dnia 

23 listopada 2023 r. w sprawie przyjęcia do realizacji "Programu polityki zdrowotnej w zakresie 

profilaktyki i wczesnego wykrywania osteoporozy wśród mieszkańców Gminy Kostomłoty" na lata 

2024-2026 

 14.1. Podjęcie uchwały w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji przystanków komunikacyjnych 

na potrzeby transportu komunikacji szkolnej w pasie drogowym drogi powiatowej nr 2084D w 

miejscowości Godków. 

15. Wnioski i oświadczenia.        

16. Sprawy różne. 

17. Zakończenie obrad LXX sesji Rady Gminy. 

 

Ad.3. Informacja o działalności Wójta w okresie między sesjami. 
 

Wójt Gminy Janina Gawlik - proszę państwa otrzymaliście sprawozdanie z wykonania uchwał. Z 

realizacji ulg. Jednocześnie między sesjami toczyły się przetargi. Rozstrzygnęliśmy przetarg na 

drogę na ulicy Akacjowej, Będziemy teraz podpisywać umowę w najbliższych dniach, żeby można 

było przystąpić do realizacji. Spotykaliśmy się, jeżeli chodzi o PFU- Program Funkcjonalno 

użytkowy, dla kanalizacji Szymanowice - Samsonowice. Ustalamy zakres działań, zakres robót. 

Chcemy to zrobić jak najszybciej, dlatego, że jak wiecie, trwa przebudowa drogi Szymanowice - 



Świdnica Polska - i ten projekt kanalizacji musi być wykonany dużo wcześniej, żeby można było 

zakończyć, bo nie pozwolę na to żeby coś tam uszkadzać czy kopać, jak będzie zrobiona już na 

gotowo droga, czyli tu musi się zgrać. I to chodzi o Samsonowice. Ustalaliśmy warunki którędy te 

trasy będą przebiegać. Ustalamy także siedzimy nad programem funkcjonalno użytkowym dla 

świetlic remontowanych chcemy ogłosić przetarg na remont, jeżeli chodzi o świetlice Budziszów 

Piotrowice Godków i Osiek oprócz tego Piotrowice zostały włożone do stałego programu z 

odnowy dziś jednak piszemy projekt na dofinansowanie remontu świetlicy w Piotrowicach 

uczestniczę w spotkaniach opłatkowych gdzie Jestem proszona, dostałam dwa zaproszenia, jest to 

możliwość spotkania się z mieszkańcami, a także przygotowujemy się do zebrań na zebraniach 

wiejskich chciałabym rozliczyć się z okresu 5 lat, co wykonałam a także będę starała się w tym 

dniu wynająć na jakiś czas salę, jako kandydat na wójta i rozmawiać już o wyborach To tyle 

chciałabym także przypomnieć, że zarządzenie wójta obowiązuje wszystkich każdy, kto zechce 

wejść na salę musi zawrzeć ze mną umowę najmu stawki są określone w zarządzeniu i tu bardzo 

proszę o przestrzeganie tego żeby sołtys wiedział żebym wiedziała, kiedy sala jest zajęta, dlatego 

chciałabym ten wykaz zebrań wiejskich ustalić wcześniej żeby inni, którzy zechcą skorzystać 

wiedzieli, kiedy sala jest zajęta, kiedy sala jest wolna tak jak przy każdym wynajmie musi być 

akceptacja sołtysa, jeżeli są jakieś pytania to bardzo proszę radny  

Radny Marek Żądło - a co z tą świetlicą w Budziszowie? 

 

Wójt Gminy - Budziszowie zakres został określony tam mamy docieplenie wymiana źródeł ciepła, 

czyli pompa ciepła tak jak żeśmy rozmawiali na spotkaniu z sołtysów to coś tam było tak padła 

propozycja żeby świetlicy nie remontować natomiast to była sugestia pana radnego będziemy o 

tym rozmawiać na zebraniu wiejskim z mieszkańcami jak się na to zapatrują i dowiadywałam się w 

programie czy my możemy odstąpić od budzisz owa nie mamy jeszcze odpowiedzi z programu, 

jeżeli będzie taka możliwość i będzie wola mieszkańców poczekania na budowę świetlicy 

wówczas odstąpimy, jeżeli nie będzie takiej możliwości przystąpimy do remontu, bo ja zawsze 

powtarzam to nie jest problem wybudować świetlicę problem jest znalezienia osób, które tą 

świetlicą będą się zajmować to nie jest tak, jeżeli nie ma grupy ludzi, która chce pracować a każdy 

z nas o tym wie to świetlica będzie stała pusta także będę rozmawiała na zebraniu wiejskim niech 

mieszkańcy zdecydują to jest trudny temat, jeżeli chodzi o świetlice wiejskie jeszcze pani 

przewodnicząca dodam na pewno nie pozwolę w żadnej świetlicy na prywatę jest możliwość 

wynajęcia świetlicy na cele prywatne z tego ma korzystać wieś, czyli opłata za wszystko i 

wszystko idzie przez gminę. Wszystkie pieniążki z wynajmu wracają do miejscowości. 

 

 

Ad. 4. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy. 
Przewodnicząca, przypomniała ze radni dostali sprawozdanie w wersji elektronicznej, dlatego nie 

będzie ono odczytywane. W związku z brakiem uwag. Przeszłą do kolejnego punktu. 

 

Ad. 5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gmina Kostomłoty na rok 

2024. 
 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję i ją zamknęła, gdyż nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania 

głosu. Następnie poddała uchwałę pod głosowanie. Uchwała została podjęta w sposób 

następujący: 

 

Głosowania:  



Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gmina 

Kostomłoty na rok 2024. 
 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 30.01.2024 14:12 

Tryb głosowania: Zwykła 

większość 

Miejsce: GOK Sala Sesyjna 

 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Mariusz Żałobniak Za 30.01.2024 14:12 

2 Ryszard Pisarek Za 30.01.2024 14:12 

3 Leon Barylak Za 30.01.2024 14:12 

4 Edward Kulig Za 30.01.2024 14:12 

5 Józef Osowski Za 30.01.2024 14:12 

6 Barbara Konicka Za 30.01.2024 14:12 

7 Paweł Marchewka Nieobecny ------------ 

8 Marek Pomykała Za 30.01.2024 14:12 

9 Aneta Sawicka Za 30.01.2024 14:12 

10 Jan Szwedo Za 30.01.2024 14:12 

11 Agnieszka Śladowska Za 30.01.2024 14:12 

12 Marek Żądło Za 30.01.2024 14:12 

13 Waldemar Sudoł Za 30.01.2024 14:12 

14 Marzena Kruźlak Za 30.01.2024 14:12 

15 Sebastian Pawlak Za 30.01.2024 14:12 

Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kostomłoty. 
 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję i ją zamknęła, gdyż nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania 

głosu. Następnie poddała uchwałę pod głosowanie. Uchwała została podjęta w sposób 

następujący: 

 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Kostomłoty. 
 



 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 30.01.2024 14:12 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: GOK Sala Sesyjna 

 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania 

głosu 

1 Mariusz Żałobniak Za 30.01.2024 14:13 

2 Ryszard Pisarek Za 30.01.2024 14:13 

3 Leon Barylak Za 30.01.2024 14:13 

4 Edward Kulig Za 30.01.2024 14:13 

5 Józef Osowski Za 30.01.2024 14:13 

6 Barbara Konicka Za 30.01.2024 14:13 

7 Paweł Marchewka Nieobecny ------------ 

8 Marek Pomykała Za 30.01.2024 14:13 

9 Aneta Sawicka Za 30.01.2024 14:13 

10 Jan Szwedo Za 30.01.2024 14:13 

11 Agnieszka Śladowska Za 30.01.2024 14:13 

12 Marek Żądło Za 30.01.2024 14:13 

13 Waldemar Sudoł Za 30.01.2024 14:13 

14 Marzena Kruźlak Za 30.01.2024 14:13 

15 Sebastian Pawlak Za 30.01.2024 14:13 

Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.7. Podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Średzkiego na 

dofinansowanie zadania: Publiczny transport zbiorowy na linii P5 

(Wichrów-Kostomłoty-Środa Śląska) i linii P9 (Sobkowice-Rakoszyce-Środa Śląska) 
Przewodnicząca otworzyła dyskusję i ją zamknęła, gdyż nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania 

głosu. Następnie poddała uchwałę pod głosowanie. Uchwała została podjęta w sposób 

następujący: 

 

 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały  w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Powiatu Średzkiego na dofinansowanie zadania: Publiczny transport zbiorowy na linii P5 

(Wichrów-Kostomłoty-Środa Śląska) i linii P9 (Sobkowice-Rakoszyce-Środa Ślaska) 
 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 30.01.2024 14:13 



Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: GOK Sala Sesyjna 

 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Mariusz Żałobniak Za 30.01.2024 14:13 

2 Ryszard Pisarek Za 30.01.2024 14:13 

3 Leon Barylak Za 30.01.2024 14:13 

4 Edward Kulig Za 30.01.2024 14:13 

5 Józef Osowski Za 30.01.2024 14:13 

6 Barbara Konicka Za 30.01.2024 14:13 

7 Paweł Marchewka Nieobecny ------------ 

8 Marek Pomykała Za 30.01.2024 14:13 

9 Aneta Sawicka Za 30.01.2024 14:13 

10 Jan Szwedo Za 30.01.2024 14:13 

11 Agnieszka Śladowska Za 30.01.2024 14:13 

12 Marek Żądło Za 30.01.2024 14:13 

13 Waldemar Sudoł Za 30.01.2024 14:13 

14 Marzena Kruźlak Za 30.01.2024 14:13 

15 Sebastian Pawlak Za 30.01.2024 14:13 

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 
Przewodnicząca otworzyła dyskusję i ją zamknęła, gdyż nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania 

głosu. Następnie poddała uchwałę pod głosowanie. Uchwała została podjęta w sposób 

następujący: 

 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie przyznania dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków. 
 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 30.01.2024 14:14 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: GOK Sala Sesyjna 

 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 



Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Mariusz Żałobniak Za 30.01.2024 14:14 

2 Ryszard Pisarek Za 30.01.2024 14:14 

3 Leon Barylak Za 30.01.2024 14:14 

4 Edward Kulig Za 30.01.2024 14:14 

5 Józef Osowski Za 30.01.2024 14:14 

6 Barbara Konicka Za 30.01.2024 14:14 

7 Paweł Marchewka Nieobecny ------------ 

8 Marek Pomykała Za 30.01.2024 14:14 

9 Aneta Sawicka Za 30.01.2024 14:14 

10 Jan Szwedo Za 30.01.2024 14:14 

11 Agnieszka Śladowska Za 30.01.2024 14:14 

12 Marek Żądło Za 30.01.2024 14:14 

13 Waldemar Sudoł Za 30.01.2024 14:14 

14 Marzena Kruźlak Za 30.01.2024 14:14 

15 Sebastian Pawlak Za 30.01.2024 14:14 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Parafii Rzymsko - 

Katolickiej pw. Świętych Apostołów Szymona i Judy Tadeusza w Gościsławiu na realizację 

zadania w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. 
Przewodnicząca otworzyła dyskusję i ją zamknęła, gdyż nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania 

głosu. Następnie poddała uchwałę pod głosowanie. Uchwała została podjęta w sposób 

następujący: 

 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Parafii 

Rzymsko - Katolickiej pw. Świętych Apostołów Szymona i Judy Tadeusza w Gościsławiu na 

realizację zadania w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. 
 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 30.01.2024 14:15 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: GOK Sala Sesyjna 

 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 



Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Mariusz Żałobniak Za 30.01.2024 14:15 

2 Ryszard Pisarek Za 30.01.2024 14:15 

3 Leon Barylak Za 30.01.2024 14:15 

4 Edward Kulig Za 30.01.2024 14:15 

5 Józef Osowski Za 30.01.2024 14:15 

6 Barbara Konicka Za 30.01.2024 14:15 

7 Paweł Marchewka Nieobecny ------------ 

8 Marek Pomykała Za 30.01.2024 14:15 

9 Aneta Sawicka Za 30.01.2024 14:15 

10 Jan Szwedo Za 30.01.2024 14:15 

11 Agnieszka Śladowska Za 30.01.2024 14:15 

12 Marek Żądło Za 30.01.2024 14:15 

13 Waldemar Sudoł Za 30.01.2024 14:15 

14 Marzena Kruźlak Za 30.01.2024 14:15 

15 Sebastian Pawlak Za 30.01.2024 14:15 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Parafii Rzymsko – 

Katolickiej pw. św. Anny w Ramułtowicach na realizację zadania w ramach Rządowego 

Programu Odbudowy Zabytków. 

 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję i ją zamknęła, gdyż nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania 

głosu. Następnie poddała uchwałę pod głosowanie. Uchwała została podjęta w sposób 

następujący: 

 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Parafii 

Rzymsko – Katolickiej pw. św. Anny w Ramułtowicach na realizację zadania w ramach 

Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. 
 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 30.01.2024 14:16 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: GOK Sala Sesyjna 

 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 



 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Mariusz Żałobniak Za 30.01.2024 14:16 

2 Ryszard Pisarek Za 30.01.2024 14:16 

3 Leon Barylak Za 30.01.2024 14:16 

4 Edward Kulig Za 30.01.2024 14:16 

5 Józef Osowski Za 30.01.2024 14:16 

6 Barbara Konicka Za 30.01.2024 14:16 

7 Paweł Marchewka Nieobecny ------------ 

8 Marek Pomykała Za 30.01.2024 14:16 

9 Aneta Sawicka Za 30.01.2024 14:16 

10 Jan Szwedo Za 30.01.2024 14:16 

11 Agnieszka Śladowska Za 30.01.2024 14:16 

12 Marek Żądło Za 30.01.2024 14:16 

13 Waldemar Sudoł Za 30.01.2024 14:16 

14 Marzena Kruźlak Za 30.01.2024 14:16 

15 Sebastian Pawlak Za 30.01.2024 14:16 

Uchwałą stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

 

 

Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie  udzielenia dotacji celowej dla Parafii 

Rzymskokatolickiej pw. św. Katarzyny Aleksandryjskiej w Piotrowicach na realizację 

zadania w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. 
Przewodnicząca otworzyła dyskusję i ją zamknęła, gdyż nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania 

głosu. Następnie poddała uchwałę pod głosowanie. Uchwała została podjęta w sposób 

następujący: 

 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie  udzielenia dotacji celowej dla Parafii 

Rzymskokatolickiej pw. św. Katarzyny Aleksandryjskiej w Piotrowicach na realizację 

zadania w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. 
 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 30.01.2024 14:17 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: GOK Sala Sesyjna 

 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

 



Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Mariusz Żałobniak Za 30.01.2024 14:17 

2 Ryszard Pisarek Za 30.01.2024 14:17 

3 Leon Barylak Za 30.01.2024 14:17 

4 Edward Kulig Za 30.01.2024 14:17 

5 Józef Osowski Za 30.01.2024 14:17 

6 Barbara Konicka Za 30.01.2024 14:17 

7 Paweł Marchewka Nieobecny ------------ 

8 Marek Pomykała Za 30.01.2024 14:17 

9 Aneta Sawicka Za 30.01.2024 14:17 

10 Jan Szwedo Za 30.01.2024 14:17 

11 Agnieszka Śladowska Za 30.01.2024 14:17 

12 Marek Żądło Za 30.01.2024 14:17 

13 Waldemar Sudoł Za 30.01.2024 14:17 

14 Marzena Kruźlak Za 30.01.2024 14:17 

15 Sebastian Pawlak Za 30.01.2024 14:17 

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

 

 

Ad.12. Podjęcie uchwały w sprawie  udzielenia dotacji celowej dla Parafii 

Rzymskokatolickiej pw. Podwyższenia Krzyża Świętego w Kostomłotach na realizację 

zadania w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. 
 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję i ją zamknęła, gdyż nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania 

głosu. Następnie poddała uchwałę pod głosowanie. Uchwała została podjęta w sposób 

następujący: 

 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie  udzielenia dotacji celowej dla Parafii 

Rzymskokatolickiej pw. Podwyższenia Krzyża Świętego w Kostomłotach na realizację 

zadania w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. 
 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 30.01.2024 14:18 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: GOK Sala Sesyjna 

 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 



Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Mariusz Żałobniak Za 30.01.2024 14:18 

2 Ryszard Pisarek Za 30.01.2024 14:18 

3 Leon Barylak Za 30.01.2024 14:18 

4 Edward Kulig Za 30.01.2024 14:18 

5 Józef Osowski Za 30.01.2024 14:18 

6 Barbara Konicka Za 30.01.2024 14:18 

7 Paweł Marchewka Nieobecny ------------ 

8 Marek Pomykała Za 30.01.2024 14:18 

9 Aneta Sawicka Za 30.01.2024 14:18 

10 Jan Szwedo Za 30.01.2024 14:18 

11 Agnieszka Śladowska Za 30.01.2024 14:18 

12 Marek Żądło Za 30.01.2024 14:18 

13 Waldemar Sudoł Za 30.01.2024 14:18 

14 Marzena Kruźlak Za 30.01.2024 14:18 

15 Sebastian Pawlak Za 30.01.2024 14:18 

Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad.13. Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki, Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w roku 2024. 

 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję i ją zamknęła, gdyyż nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania 

głosu. Następnie poddała uchwałę pod głosowanie. Uchwała została podjęta w sposób 

następujący: 

 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki, 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w roku 2024. 
 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 30.01.2024 14:19 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: GOK Sala Sesyjna 

 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Mariusz Żałobniak Za 30.01.2024 14:19 

2 Ryszard Pisarek Za 30.01.2024 14:19 

3 Leon Barylak Za 30.01.2024 14:19 



4 Edward Kulig Za 30.01.2024 14:19 

5 Józef Osowski Za 30.01.2024 14:19 

6 Barbara Konicka Za 30.01.2024 14:19 

7 Paweł Marchewka Nieobecny ------------ 

8 Marek Pomykała Za 30.01.2024 14:19 

9 Aneta Sawicka Za 30.01.2024 14:19 

10 Jan Szwedo Za 30.01.2024 14:19 

11 Agnieszka Śladowska Za 30.01.2024 14:19 

12 Marek Żądło Za 30.01.2024 14:19 

13 Waldemar Sudoł Za 30.01.2024 14:19 

14 Marzena Kruźlak Za 30.01.2024 14:19 

15 Sebastian Pawlak Za 30.01.2024 14:19 

Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

 

 

 

Ad.14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LXVII/498/23 Rady Gminy 

Kostomłoty z dnia 23 listopada 2023 r. w sprawie przyjęcia do realizacji "Programu polityki 

zdrowotnej w zakresie profilaktyki i wczesnego wykrywania osteoporozy wśród 

mieszkańców gminy Kostomłoty" na lata 2024-2026 
 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję i ją zamknęła, gdyż nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania 

głosu. Następnie poddała uchwałę pod głosowanie. Uchwała została podjęta w sposób 

następujący: 

 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LXVII/498/23 Rady 

Gminy Kostomłoty z dnia 23 listopada 2023 r. w sprawie przyjęcia do realizacji "Programu 

polityki zdrowotnej w zakresie profilaktyki i wczesnego wykrywania osteoporozy wśród 

mieszkańców gminy Kostomłoty" na lata 2024-2026 
 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 30.01.2024 14:20 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: GOK Sala Sesyjna 

 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Mariusz Żałobniak Za 30.01.2024 14:20 

2 Ryszard Pisarek Za 30.01.2024 14:20 



3 Leon Barylak Za 30.01.2024 14:20 

4 Edward Kulig Za 30.01.2024 14:20 

5 Józef Osowski Za 30.01.2024 14:20 

6 Barbara Konicka Za 30.01.2024 14:20 

7 Paweł Marchewka Nieobecny ------------ 

8 Marek Pomykała Za 30.01.2024 14:20 

9 Aneta Sawicka Za 30.01.2024 14:20 

10 Jan Szwedo Za 30.01.2024 14:20 

11 Agnieszka Śladowska Za 30.01.2024 14:20 

12 Marek Żądło Za 30.01.2024 14:20 

13 Waldemar Sudoł Za 30.01.2024 14:20 

14 Marzena Kruźlak Za 30.01.2024 14:20 

15 Sebastian Pawlak Za 30.01.2024 14:20 

Uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad.14.1. Podjęcie uchwały w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji przystanków 

komunikacyjnych na potrzeby transportu komunikacji szkolnej w pasie drogowym drogi 

powiatowej nr 2084D w miejscowości Godków. 
Przewodnicząca otworzyła dyskusję i ją zamknęła, gdyż nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania 

głosu. Następnie poddała uchwałę pod głosowanie. Uchwała została podjęta w sposób 

następujący: 

 

 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji 

przystanków komunikacyjnych na potrzeby transportu komunikacji szkolnej w pasie 

drogowym drogi powiatowej nr 2084D w miejscowości Godków. 
 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 30.01.2024 14:21 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: GOK Sala Sesyjna 

 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Mariusz Żałobniak Za 30.01.2024 14:21 

2 Ryszard Pisarek Za 30.01.2024 14:21 

3 Leon Barylak Za 30.01.2024 14:21 

4 Edward Kulig Za 30.01.2024 14:21 



5 Józef Osowski Za 30.01.2024 14:21 

6 Barbara Konicka Za 30.01.2024 14:21 

7 Paweł Marchewka Nieobecny ------------ 

8 Marek Pomykała Za 30.01.2024 14:21 

9 Aneta Sawicka Za 30.01.2024 14:21 

10 Jan Szwedo Za 30.01.2024 14:21 

11 Agnieszka Śladowska Za 30.01.2024 14:21 

12 Marek Żądło Za 30.01.2024 14:21 

13 Waldemar Sudoł Za 30.01.2024 14:21 

14 Marzena Kruźlak Za 30.01.2024 14:21 

15 Sebastian Pawlak Za 30.01.2024 14:21 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad.15. Wnioski i oświadczenia.        
 

 

Ad.16. Sprawy różne. 
Przewodnicząca Rady Gminy - Komisja Prawa i Porządku, Komisja Oświaty i kultury prosi 

wszystkich o to, aby zostali po sesji. 

 

Wójt Gminy - Ja w drodze uzupełnienia, korzystając, że są sołtysi. Nie wiem, kiedy będzie 

następne sesja. Mam nadzieję, że w marcu jeszcze będzie, chciałabym powtórzyć to, co mówiłam 

Radnym. Bardzo bym prosiła o roznoszenie nakazów podatkowych, jak możliwe. Przede 

wszystkim, to sołtysi. Pamiętajcie, ustawa o RODO, żeby przez inne ręce nie przechodziły nakazy 

płatnicze. To jest bardzo ważna sprawa. Druga sprawa, jeżeli chodzi o podatki, może być taka 

sytuacja, bo byliśmy w dylemacie, ja słuchałam porozumienia rolników z rządem, 

prawdopodobnie wrócimy do wysokości podatku z roku poprzedniego. Potem Państwo nam 

wyrówna tą różnicę, taką mamy nadzieję, zresztą tak było zapowiedziane. I może być tak sytuacja, 

ze w następnym kwartale, damy drugie nakazy, czyli będziemy obniżać i dawać drugie nakazy o ile 

będzie taki wymóg, na pewno będę kontaktować się jeszcze z decyzjami podjętymi, czyli z 

ministerstwem, czy my mamy obowiązek wydać, te nakazy, wskazujące kwotę z poprzedniego 

roku, Ale pewnie tak. Bo właściciele się zmieniają i hektary się zmieniają, różnie ten przepływ 

idzie, tak, że może być sytuacja ze będziemy nosić jeszcze raz. Może to będzie mniej, bo tylko dla 

rolnictwa. Także bardzo proszę o zbieranie podpisów, jak odebrał nakaz płatniczy, bo w tym 

momencie możemy wysyłać upomnienia do kogoś, kto nie płaci podatków, jeżeli mamy 

potwierdzone, że nakaz płatniczy odebrał, to samo dotyczy śmieci., Wykonujemy teraz, nie 

powiedziałam radnym, jesteśmy na etapie końcowym wykonywania, PFU, jeżeli chodzi o 

oświetlenie uliczne, sołtysi dostali, chyba wszystkie wioski zostały rozdane, dostali wykaz lamp z 

Turna, naszych i tauronowskich,. W związku z tym, że tam nie ma numerami ja chciałabym 

żebyście tylko potwierdzili, że faktycznie w każdej miejscowości jest tyle lamp, co Turon 

wyszczególnił. Dlatego że my te lampy prawdopodobnie luty, na początku marca będziemy 

wszystkie dzierżawić, żeby rozpocząć inwestycje, zakładania nowego oświetlenia, w ramach 

programu " Rozświetlona Gmina". Będzie jeszcze nowy, firma będzie chodzić i robić spis swój, 

gdzie będzie oznaczała numer lampy, dlatego że nie będziemy wymieniać tylko lamp, ale także 



jakieś tam styki trzeba założyć nowe, żeby te lampy były odpowiednie, bo też dowiadywałam się, 

Środa Śląska, założyli tylko, lamp nie wymienili styków, i to po prostu nie działa. Także idziemy 

tak żeby było oświetlenie już sprawne i dobre. Prosiłam także o weryfikację oświetlenia w 

poszczególnych miejscowościach, tam gdzie jest za dużo lamp, proszę pokazać, tam gdzie trzeba 

postawić lampę na jednym słupie, też proszę pokazać, żeby to oświetlenie już nam służyło, 

ponieważ prowadzenie tych lamp, to jest oszczędności około 60 %, także nie będziemy wyłączać 

już świateł w nocy. To oświetlenie będzie odpowiednie. Sam wynajem, jaki wezmę od Tauryna, 

Turon na dzień dzisiejszy zażyczył sobie 5 tyś miesięcznie, dzierżawa po 5 latach, mają obowiązek 

od nas to odkupić. Po wartości obowiązującej, czyli... Plus amortyzacja. Jeżeli chodzi o śmieci. 

Zgłosiła się jedna firma, oczywiście jak w każdej jednej gminie, śmieci podrożały o 20%. Na dzień 

dzisiejszy próbujemy obniżyć kilogramy, tony, jeżeli nam się nie uda będziemy śmieciami 

zajmować się w miesiącu czerwcu, są Gminy, które już podwyższają stawki, nie w każdej gminie 

jest ten wzrost, tutaj na razie będziemy patrzeć, żeby była segregacja, żeby było prawidłowo 

rozliczane, to ja bym miała na razie tyle 

 

Radny Jan Szwedo: - chciałbym, bo skoro sołtysi tu mają coś do powiedzenia w sprawie punktów 

świetlnych i dobrze by było gdyby mieli orientacje, jakiej może będą te nowe lampy, czy będą 

porównywalnie Świecic do tych, które obecnie mamy czy też będą słabsze mocniejsze, bo to 

będzie jakby odzwierciedleniem tego jak gęsto mają być usadowione wójt Gminy proszę państwa 

po to robimy PFU, który daje wytyczne ma być bezpiecznie, czyli ma być oświetlona droga 

wczoraj było bardzo ciekawy reportaż gdzie wymiana lamp jest w Warszawie i to jest specyfika, że 

lampy, które nie świecą w rozstrzał, ale tylko jest skierowana lampa Tylko na chodnik Tauron daje 

swoje warunki, czyli też do tych warunków trzeba się ustosunkować program daje swoje warunki, 

dlatego tutaj jakby fachowcy wypowiedzą się, jakie tam mają być lampy Szwedo no to, po co my 

wójt żebyście mi te lampy przeliczyli i czy tyle lamp potrzeba, bo one na pewno w swoim 

zakresem nie tak będą świecić tylko tak, ale zakresem, bo u nas odległość lampy od lampy jest 

prawidłowa, czyli ustawowa czy ona będzie oświetlona górę czy tylko dół to już na ten temat będą 

wypowiadać się fachowcy żałobnik pani wójt w kontekście oświetlenia jak w ogóle reakcja Na te 

zgłoszenia, które mieszkańcy zgłaszają i zgłaszają nieświecące na przestrzeni wielu miesięcy wójt 

dokładnie dzisiaj też robiłam przegląd nawet w Piotrowicach widzimy, że jedna lampa nie świeci 

już z pół roku monitorujemy praktycznie, co drugi dzień, bo ludzie zgłaszają, co drugi dzień 

będziemy naliczać kary nie wiem czy wy egzekwujemy te wymiany na nowe lampy, bo nowe 

lampy będą w tym roku, ale będziemy naliczać kary zgodnie z umową od momentu zgłoszenia do 

momentu załączenia naprawy Tauron chyba nie ma pieniędzy i w ogóle nie reaguje 

przewodnicząca pani wójt muszę przerwać, bo Tauron zaczął wymieniać zaczął to robić w Mojej 

miejscowości był akurat i idą po kolei widzą, że wymieniają wójt naprawiają nie wymieniają tylko, 

że patrzą na te pierwsze zgłoszenia, czyli w tej miejscowości było zgłoszone 9 miesięcy temu są 

lampy, które czekamy pół roku cały czas monitorujemy oni mają to w umowie, ale będę leciała 

karami już przestałam dobrze żyć, bo to nie ma natomiast na początku marca wszystkie przejmuje 

w dzierżawę i chciałabym, że zanim przejmę w dzierżawę żeby oni te lampy po naprawiali, bo 

potem powiedzą pani jedzie ryżawy bardzo proszę je sobie naprawić. 

Radny Marek Żądło - pani wójt ja mam takie pytanie my zgłaszamy, jako Gmina 2 razy w miesiącu 

wójt tak 2 razy w miesiącu jak się teraz zepsuje, czyli praktycznie od miesiąca 2 razy w miesiącu a 

wcześniejsze zgłaszamy, co trzeci dzień żeby zrealizowali to, co było przed podpisaniem nowej 

umowy, ale teraz jak się zepsuje my zbieramy informacje i 2 razy w miesiącu  

 

Radny Marek Żądło - bo jest taki przypadek już nie pierwszy raz na przykład u nas ulica Rynek i 



Szpitalna większe pół mnie świeci ulicy i Średzka pół ulicy nie świeci. Ja rozumiem jedna lampa 2 

wójt Gminy, ale u nas ja w Piotrowicach też obserwuje wierzcie mi nieraz idę wieczorem 

popatrzyć moja strona się na przykład nie świeci tamta się świeci, ale wskakuje coś, że o trzeciej 

rano, że o trzeciej rano moja się świeci a tamta się nie świeci. 

 

Radny Marek Żądło to tak nie powinno żądło jedna lampa jest szereg 6 8 wójt ja myślę, bo w 

Kostomłotach zostały wymienione 2 transformatory ja myślę, że oni przystąpią już i będą 

korzystać z programu gdzie dokonają wymiany transformatorów są stare i niestety nie wytrzymują 

transformatory napięcia i to się po prostu włącza  

 

Radny Józef Osowski - co z lampami w Lisowicach, bo od pół roku nie świecą. 

 

Wójt Gminy - tak zgłosiłam już czekamy na wydanie decyzji na wymianę akumulatorów, bo tam 

się już nic nie naprawi tam po prostu sukcesywnie trzeba wymieniać akumulatory i też się 

zastanawiam czy jak mi dadzą ofertę na wymianę czy nie założyć tam nowego oświetlenia czy nie 

założyć i dać sobie spokój z tymi solarami, które już wiele, wiele lat tam służą tak i cały czas, bo 

akumulator jest bardzo drogi także jak coś to będziemy szybko projektować żeby zamówić takie 

lampy jak damy na całej gminie  

 

Radny Józef Osowski - ale to już od pół roku jest. 

 

Wójt Gminy - to potrwa jeszcze ze 2 miesiące to nie jest takie proste, że my powiemy i zaraz zrobię 

na wszystko trzeba mieć projekt dokumentacje zgłoszenia opisy i fachowców  

 

Radny Józef Osowski - czyli jeszcze gorzej jak Tauron. 

 

Wójt Gminy - tak, bo praktycznie to robi jednostka Tauronowska, bo to nie jest tak, że my w 

gminie mamy pracowników, którzy powiedzą, jakie akumulatory tam trzeba założyć to musi być 

wszystko spójne radny Marek pomykała pani wójt jak będzie pani projektowała te lampy to 

wolałby wpisać te ponowienie tego, bo my tam projekt był, ale nie zostały wykonany te oświetlenie 

panie radny my mówimy o programie do lamp istniejących w tym roku mam przygotowane z 

tamtego roku projekty mówiłam wam, na jakie miejscowości i już będziemy zakładać nowe 

dostawiać już takie same jak będą te nowe tak pani wójt jest Projekt przecież postawionych jest 5 

lamp i linia idzie ziemna tylko trzeba dostawić słupy, ale z tego, co ostatnio żeśmy rozmawiali to 

wychodzi, że 3 lata minie i my nie możemy dostawiać, bo coś się skończyły czas tego projektu tak 

to wyszło a projekt wójt nie odpowiem panu, ale jak podejdziemy do urzędu zobaczymy projekty, 

które będą realizowane w tym roku, bo kazałam wyciągnąć wszystkie zrealizowane projekty i 

będziemy ogłaszać przetarg na realizację dodatkowych punktów nie pamiętam czy tam jest 

mieczników myśmy z projektu nie robili na Mieczkowie z własnych środków to nie wiem, jaki 

projekt miał pan na myśli pomykała projekt był jakby zrobiony, ale na sieć na instalacje na 

postawienie słupów był projekt zrobiony a jak żeśmy rozmawiali wcześniej to pani wójt mówiła, 

że minęło 3 lata i już nie możemy dostawić wójt, jeżeli przepadł projekt, bo projekt ma swoją 

wartość, jeżeli projekt przepadł nie znamy lokalizacji, w którym my miejscu tam miałoby po 

dostawać natomiast jak robiliśmy projekty patrzyliśmy z zagęszczenie ludzi, bo są takie sytuacje, 

że w polu wybudował jeden dom już żąda oświetlenia i trzeba tam 400 m kopać żeby postawić 

lampy robiliśmy najpierw te projekty gdzie jest zagęszczenie zamieszkania duże i te projekty 

realizujemy zrobiliśmy w tym roku przystąpimy do projektów na bazie wniosków złożonych 



waszych i też będziemy patrzeć na zagęszczenie mieszkańców będziemy robić żeby w przyszłym 

roku żeby robić następne dostawki, ale dostawki będą już tego samego kalibru, co będą nowe 

lampy pomykała tak pani wójt, czyli linia jest  

Wójt Gminy - o którym miejscu pan mówi  

Radny Marek Pomykała droga 230 gminna ta droga, co dożynki były i co idzie do świetlicy za 

szkołą transformator mamy boisko świetlicę i  

Wójt Gminy - na pewno będziemy rozmawiać zobaczę zagęszczenie i nie widzę tu jak będziemy 

projektować, jeżeli chodzi o 2 lampy, jeżeli tam będzie postawimy. 

 

Ad.17. Zakończenie obrad LXX sesji Rady Gminy. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Agnieszka Śladowska zamknęła 

sesję nr LXX Rady Gminy Kostomłoty. 

 

 

Protokołowała: Magdalena Galant 

 

 


